



“欧盟青少年画展”再次在上海展出

2020 “Dreams of Europe and China” Children’s Painting Exhibition at Shanghai

2020“梦想中欧”青少年绘画展（上海站）于2021年1月15日上午10点在上海华东师范大学附属双语学校正式拉开序幕。本次总共展出了412余幅中外青少年绘画作品，他们以画笔传递情谊，表达了对友好城市的深厚情谊与美好祝愿。

“梦想中欧”属于欧盟的项目，属于欧盟对华外交政策的四大领域之一，即人文交流的项目。主办方欧盟驻华代表团自项目立项以来，先后在北京，甘肃白银、吉林长春、湖南株洲，山东青岛，云南昆明、深圳、陕西西安、山东烟台，广州等地进行展出。2019年画展首次来到上海进行举办。

今年2020“梦想中欧”青少年绘画展上海站，由《梅卿看世界》、华东师范大学附属双语学校、《轿车情报》杂志社和《世界中国》杂志社联手承办。希望通过此项活动能为中欧青少年搭建友好交流的平台，让更多的中国孩子们绘画出欧盟各成员国的美丽风光和人文景观，同时让欧盟国的孩子们画出他们心中的魅力中国！

此次画展一共展出了欧盟国家比利时，保加利亚，德国，斯洛文尼亚，希腊，丹麦，斯洛伐克，匈牙利九个国家小朋友作品的166幅。中方小朋友的画作有246幅，其中有四川残障小朋友的画作、四川山区小朋友的画作，以及上海自闭症小朋友的画作在画展上展出。

The 2020 “Dreams of Europe and China” Children’s Painting Exhibition (Shanghai Station) officially kicked off at the Bilingual School Affiliated to Shanghai East China Normal University at 10 am on January 15, 2021. A total of more than 412 paintings by Chinese and foreign children were exhibited. They used brushes to convey their friendship and express their deep friendship and best wishes to the sister cities.

The 2020 “Dreams of Europe and China” Children’s Painting Exhibition is a project of the European Union, which belongs to one of the four major areas of the EU’s foreign policy towards China, namely the project of cultural exchanges. Since the establishment of the project, the EU delegation to China has exhibited in Beijing, Gansu Baiyin, Jilin Changchun, Hunan Zhuzhou, Shandong Qingdao, Yunnan Kunming, Shenzhen, Shaanxi Xi’an, Shandong Yantai, Guangzhou



and other places. The 2019 art exhibition came to Shanghai for the first time.

This year's 2020 "Dreams of Europe and China" Children's Painting Exhibition Shanghai Station is co-organized by "Mei Qing Watching the World", the Bilingual School Affiliated to East China Normal University, "Car Information" and "World and China". It is hoped that through this activity, a platform for friendly exchanges between Chinese and European youths can be built, so that more Chinese children can paint the beautiful scenery and cultural landscapes of the EU member states, and at the same time, let the children of EU countries draw the charm of China in their hearts!

A total of 166 works by children from nine European countries including Belgium, Bulgaria, Germany, Slovenia, Greece, Denmark, Slovakia, and Hungary were exhibited in this exhibition. There are 246 paintings by Chinese children. Among them are the paintings of Sichuan disabled children, the paintings of Sichuan mountainous children, and the Shanghai autistic children's paintings on display at the exhibition.



承办方向参展孩子颁发证书

The organizer issues certificates to the participating children

